



星槿旅遊有限公司
Sin-Pen Travel Sdn Bhd

113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown,
Penang, Malaysia.
+604-226 6161 +604-228 6161
tour@sinpen.com

www.sinpen.com

Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement.....

5天4夜

巴厘岛+罗威娜(海豚)



Tour Code: BED



风味餐: •金巴兰海边烧烤餐•巴厘岛蕉叶烤鸡•巴厘式自助餐

精简行程:

观光景点:

第一天 抵达巴厘岛

(机上用餐/晚餐)

- 梦幻海滩

第二天 金塔马尼/乌布/

罗威娜 (早/午/晚餐)

- 传统民俗表演~
峇龙舞
- 乌布传统市场
- 金塔马尼火山
- 圣泉庙

第三天 罗威娜/水神庙/

海神庙 (早/午/晚餐)

- 出海观海豚, 喂鱼乐
- 瀑布游
- 水神庙
- 水果市集
- 海神庙

第四天 库达 (早/午/晚餐)

- 巴厘咖啡厂
- DFS免税店
- 乘马车游览库达和
雷吉安海滩

第五天 巴厘岛-回程

(早/机上用餐)

特别
赠送

- 巴厘著名舞蹈魔术表演
- 每人1小时巴厘式传统按摩

行程次序, 以当地旅社安排为准。



海神庙



圣泉庙



金巴兰海滩

巴厘岛

- 梦幻沙滩-现在也被称为“新库塔海滩”，坐落于巴厘岛的布科半岛，被认为是巴厘岛最好的海滩，纯净而又清新，沙子很细腻，景色很美。
- 巴龙舞-是峇里岛相当具有代表性的一支舞蹈。描述Barong和Rangda之间永无止尽的善恶之争
- 乌布传统市场-在这边您能看到贩卖各式巴里岛传统艺品的摊贩，木头猫、染布沙龍、竹编拖鞋、竹编包等等，物美价廉，您可以在这边选购带回送亲友的礼物，提醒您，在乌布传统市场购物别忘了杀价喔！
- 金塔马尼火山-在这里您可以一边享用自助午餐，一边欣赏巴杜尼山美丽的巴杜尼湖还可以看到全景半活跃的火山。(约海拔1400米)。
- 圣泉庙-这座庙约有1000年历史，庙里终年畅涌的清澈泉水，让当地信徒们饮用，沐浴甚至治病驱魔。
- 罗威娜海滩-位于巴厘岛北端，是潜水爱好者最爱去的地方。由于海边的火山岩长期受海水冲刷，形成了独特的黑色沙滩，这里也是巴厘岛最宁静的海滩之一。去罗威那看海豚是必选的项目之一。罗威那的意思是“蜜汁海”，是由辛加拉加的最后一位酋长命名的。罗威那海滩处处透露着低调，很适合追求隐私的游客，它的低分贝和慢节奏，与库塔形成鲜明的对比。这一带海域生活着数百头海豚，每到黎明时分，它们就会集体外出猎食，在海面上形成壮观的“海豚军团”。
- 水神庙-又名乌伦达努寺，是巴厘岛上最具特色的寺庙。水神庙这座非常重要的半印度教、半佛教风格的寺庙建于17世纪，供奉水神，它建于数个小岛上，被湖环绕。乌伦达努位于布拉坦湖畔。该寺庙供奉和祭奠湖泊女神达努，是当地人的精神寄托。
- 海神庙-这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表，始建于16世纪。该庙坐落在海边一块巨大的岩石上，每逢潮涨之时，岩石被海水包围，整座寺庙与陆地隔绝，孤绝地矗立在海水中，只在落潮时才与陆地相连。



出发日期:

航班行程:

Travel Agent:

	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	簽證	旅行 保險	總數
成人							
小孩							



星槓旅遊有限公司
Sin-Pen Travel Sdn Bhd

113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown,
Penang, Malaysia.
+604-226 6161 : +604-228 6161
tour@sinpen.com

www.sinpen.com

Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement.....

5D4N

BALI + LOVINA (DOLPHIN)



Tour Code: BED



★ Special Cuisine : • Jimbaran Beach BBQ Dinner • Ayam Betutu
• Balinese Buffet

Schedule:

D1 ARRIVAL BALI (MOB/D)

- Dream Land Beach

D2 KINTAMANI / UBUD / LOVINA (B/L/D)

- Barong Dance
- Ubud Art Market
- Kintamani Volcano
- Tampak Siring

D3 LOVINA / BEDUGUL / TANAH LOT (B/L/D)

- Dolphin Hunting
- Water Fall
- Ulun danu Beratan Temple
- Fruit Market
- Tanah Lot Temple

D4 KUTA (B/L/D)

- Coffee Factory
- DFS Duty Free Shopping
- Horse Car
(1 round Kuta and Legian Beach)

D5 DEPARTURE BALI

(B/MOB)

Special
FREE

- Bali Magic Cultural Live Show
- FREE 1 Hour Traditional Massage for every pax

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



Tanah Lot Temple



Pura Tirta Empul



Jimbaran Beach

BALI

- **Dreamland Beach** – which located at South Bali, the beach which have big and huge wave makes this beach like a secret paradise for the surfer.
- **Barong Dance**-is a story about the struggle between good and evil.
- **Ubud Art Market**-Is famous with sells a wide range of clothing, fabrics, masks and souvenirs. You can also find silver, batiks and paintings in various styles.
- **Kintamani**-A mountain village which lies 1400 meters above sea level,a breathtaking view of Batur mountain,an active volcano and Batur Lake at the edge of Kintamani Village .
- **Tampak Siring**- " Pura Tirta Empul " is the temple of Tampak Siring, built around a sacred spring. The temple and its two bathing places have been used by the Balinese for over 1000 years for good health and prosperity.
- **Lovina** - Nestled on the beach, between the Bedugul mountain range and the Bali sea, this tropical island gem is surrounded by various attractions. Dolphin watching, trekking to waterfalls, hot springs and diving or snorkelling around Menjangan island, home to the best preserved coral reef in Bali.
- **Ulun Danu Beratan Temple** - is taken from the name of the lake where the temple is located. Beratan Lake's name is inseparable with the name of Beratan Mount like God and Goddess has fertility source, prosperity for the sake well being in life and society life. In papyrus chronicle of Mengwi, Ulun Danu Beratan is called by name Parhyangan Ri Pinggir. Ulun word is comes from Hulu means head or authority where in this case mean God or Goddess.
- **Tanah Lot Temple**- Tanah Lot Temple built by one of the last priests to come to BALI from Java in the 16th century, its rituals include the paying of homage to the guardian spirits of the sea.



Departure
Date:

Flight :

Travel Agent:

	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

